
=

Politieke avond Dinsdag 13 september 2022 Vragenkwartier

Geacht College, 
de wolf is terug in Nederland, dat lezen we in de kranten, op Social Media en zien we op de televisie. 
De beelden zijn hartverscheurend wanneer o.a. boeren hun geliefde dieren (half)dood en 
aangevreten aantreffen. Waar de een het prachtig vindt dat de wolf terug is in Nederland ondervindt 
de ander hiervan veel hinder en ongemak. 
Wij hebben signalen ontvangen dat enkelen van onze burgers bang zijn geworden, ook voor hun 
huisdieren en halen hun (klein)vee voor de nacht veilig binnen. 
In oktober 2021 was de eerste aanval in ons gebied bekend en daarbij is DNA van een wolf 
aangetroffen. In de maanden hierna zijn meer dieren aangevallen en is er DNA aangetroffen van al 5 
verschillende wolven. 
Ook zijn er inmiddels jonge welpen en kunnen ze wel enkele jongen per worp krijgen. 

Dit baart sommige veehouders de nodige zorgen en angst. 
Wij hoorden dat de Burgemeester na de eerste aanval op locatie is geweest, dat ook de wethouder 
langs is gegaan en de Provincie van zich heeft laten horen. Ook hebben we begrepen dat het college, 
u, een brandbrief heeft gestuurd aan de provincie over deze kwestie. 

Daar zijn wij van de PvdA heel blij mee. Dagelijks worden we geconfronteerd met de harde beelden 
van aangevallen dieren. 
De wolf zou schuw zijn? Er zijn ons verhalen bekend waarbij hij op dit moment op minder dan 30 
meter afstand bij mensen langsloopt. 
De Staten erkent ook dat de wolf zich niet populair maakt de laatste tijden, het onderwerp wolf komt 
ook veel voorbij op hun agenda. 
Feiten en fabels moeten verteld en uitgelegd worden en er moet duidelijkheid gegeven worden aan 
alle inwoners. Laat ieder met elkaar in gesprek gaan maar andere meningen ook respecteren. 
Samen moet er gekeken worden naar hoe de wolf en de veehouders (samen) kunnen blijven 
bestaan. We hebben begrepen dat er een Landelijk Overleg Wolf is, die hierin van nut kan zijn.

Onze vragen aan het college; 
• Bent u bereid om met betere communicatie en duidelijkere info naar buiten te komen naar 

inwoners en veehouders over de alsmaar groeiende onrust over de wolf? 
• Zou u hierin een actievere rol kunnen spelen? 
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